
Vergadering Statencommissie op woensdag 6 september 2023 
 
Agendapunt 5. Ingekomen stukken 
 
In het presidium is afgesproken deze vragen schriftelijk in te dienen en de dinsdag voor 9.00 uur 
voorafgaand aan de vergadering in te leveren. De betreffende gedeputeerde kan de vraag 
vervolgens mondeling beantwoorden in de commissie of aangeven dat dit schriftelijk gaat 
gebeuren.  
 
 
A.2. Subsidieregeling inzet personele capaciteit voorfase woningbouw (GS-brief van 

13 juni 2023) 
 
Fractie BBB, de heer H.G.J. Schuinder 
Hoe is de subsidieregeling bekos�gd door de provincie, wat is de hoogte van de subsidiepot en hoe 
wordt de inzet van middelen verantwoord? 
 
Reactie gedeputeerde  
 
 
A.3. Advies op geactualiseerd winningsplan Wanneperveen (afschrift GS-brief van 13 juni 

2023 aan de staatssecretaris van Economische Zaken en Klimaat) 
 
Fractie BBB, mevrouw S. Maris-Brouwer 
Wat gebeurt er met het in de brief genoemde niet af te voeren produc�ewater? 
 
Reactie gedeputeerde 
 
 
A.6. Stand van zaken aangaan regio Deal Zuid- en Oost-Drenthe (GS-brief van 14 juni 

2023) 
 
Fractie BBB, de heer H.G.J. Schuinder 
Hoe de financiering van 7,9 miljoen euro door de provincie gedekt? 
 
Reactie gedeputeerde  
 
 
A.7. Verkenning naar de mogelijkheden van een Provinciaal Energiebedrijf (motie 

M 2023-9) (GS-brief van 20 juni 2023) 
 
Fractie SP, mevrouw G.J. Dikkers 
De fractie wil de GS-brief over de verkenning naar de mogelijkheden van een provinciaal 
energiebedrijf agenderen voor de commissievergadering in oktober. 
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A.8. Afhandeling motie M 2023-2 Quick scan Drentse ijsbaan (GS-brief van 20 juni 2023) 
 
Fractie Sterk Lokaal Drenthe, de heer A.K. Schoenmaker 
Vraag aan het college: 
De Quick scan Drentse IJsbaan is gedaan. De uitkomsten zijn met ons gedeeld. De concrete vraag die 
de fractie van Sterk Lokaal Drenthe heeft is:  
- Wat zijn de vervolgstappen en het tijdschema rondom het al da niet realiseren van de Drentse 

IJsbaan. 
 
Reactie gedeputeerde Otter 
 
 
A.9. Drents Overijsselse Netversterking Oost (GS-brief van 20 juni 2023) 
 
Fractie CDA, mevrouw S. Hilgenga-van Dam 
De fractie wil deze brief agenderen voor de volgende vergadering. 
 
 
A.10. Situatie Museum de Buitenplaats (GS-brief van 20 juni 2023) 
 
Fractie D66, de heer J.C. Hellendoorn 
D66 hecht aan een divers cultuurlandschap in Drenthe. 
Samen met het Drents Museum en het Drents Landschap is gewerkt aan een toekomstbestendig 
scenario voor De Buitenplaats. Voor D66 is het vanzelfsprekend dat de provincie de structurele 
subsidie aan deze kunstinstelling continueert.  
- Wij willen graag weten met welke inzet de provincie nu meedenkt en verwachten dat 

Gedeputeerde Staten ons op of voor 1 oktober informeert over de voor de provincie 
relevante delen van de in de stukken genoemde concept overeenkomst.  

 
Reactie gedeputeerde Otter 
 
 
A.15. Afhandeling motie Haal Skills naar Drenthe (M2019-14) (GS-brief van 27 juni 2023) 
 
Fractie VVD, mevrouw A. Udinga,  
Na vier jaar hebben we eindelijk een reactie ontvangen op de door ons ingediende en unaniem 
aangenomen motie uit 2019 om de finale van de vakwedstrijden voor het MBO - Skills 
genaamd - naar Drenthe te halen. Helaas is dit tot op heden nog niet gelukt door onder meer 
corona en de voorgenomen fusie tussen het Drenthe College en Terra. Maar gelukkig wordt in 
de afhandeling van de motie ook vermeld dat de provincie haar best gaat doen om de finale in 
2025 naar Drenthe te halen. De tijd dringt, in het najaar start de selectieprocedure daarvoor. In 
het verleden is de motie ‘blijven liggen’ zo hoorden wij van de oud-gedeputeerde. Dat roept de 
volgende vragen bij de VVD op: 
1. Hoe voortvarend en op welke manier gaat GS nu aan de slag om in het najaar de partijen 

(kennisinstellingen en provincies) aan tafel te krijgen en een bidbook op te leveren? 
2. Welke inspanningen worden geleverd om een geschikte locatie te vinden die voldoet aan de 

eisen van de landelijke organisatie? 
3. Hoe wordt PS op de hoogte gehouden van de voortgang? 
 
Reactie gedeputeerde Meeuwissen 
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A.16 Effecten meicirculaire provinciefonds 2023 en aanverwante recente ontwikkelingen 
(GS-brief van 27 juni 2023) 

 
Fractie BBB, de heer H.G.J. Schuinder 
Hoe worden staten hierover geïnformeerd en wanneer valt dit samen met de behandeling van de 
begro�ngscyclus? 
 
Reactie gedeputeerde  
 
 
A.23. Aanleveren resterende natuurdoelanalyses aan Ecologische Autoriteit (GS-brief van 

4 juli 2023) 
 
De heer S.R. Pormes, Statenlid 
- Zou graag willen zien op welke wijze dit gaat worden gebruikt bij het opstellen van voor het 

Drents Programma Landelijk Gebied. Zoals in de brief staat is dit vrij in algemene termen. 
Dus explicieter graag.  

- En wanneer u dit bij het concept programma betrekt. 
 
Fractie Partij voor de Dieren, mevrouw R.R.M. Zuiker 
In deze brief schrijft het college dat zij kanttekeningen hebben bij de uitkomsten van de 
Natuurdoel Analyses. 

- Wat bedoelt het college daar precies mee? 
 
Reactie gedeputeerde Van Dijk 
 
 
A.26. Verkenning Berenschot cultuurbeleid Drenthe richting 2025-2028 (GS-brief van 4 juli 

2023) 
 
Fractie D66, de heer J.C. Hellendoorn 
D66 is verheugd dat er gestart is met de voorbereidingen voor een nieuwe cultuurnota. 
Drie vragen aan GS: 
1. Wat is uw planning-tijdspad voor de cultuurnota 2025-2028 en wanneer bespreekt u dit met 

PS? 
2. D66 hecht aan maatschappelijk draagvlak en een toekomstbestendig Cultuurbeleid. Is GS 

beried om advies te vragen aan de Jongeren Advies Raad? 
3. Is GS bereid om ingekomen stuk B2, 12 aanbevelingen voor behoud en versterking van het 

cultureel erfgoed in Drenthe te betrekken bij het opstellen van de cultuurnota 2025-2028.  
 
Fractie BBB, de heer G. Veltrop 
De fractie wil deze brief agenderen.  
 
Reactie gedeputeerde Otter 
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A.28. Stand van zaken commissie vervolg Uitvoeringsprogramma Drentsche Aa (UPDA)  
(GS-brief van 11 juli 2023) 

 
Fractie D66, de heer J.W. Brinkhorst 
Het definitieve advies van de commissie Uitvoeringsprogramma (UPDA) is aangekondigd voor na 
de zomer. D66 stelt prijs op spoedige bespreking van dit advies, wanneer kunnen we advies en 
datum bespreking verwachten? 
 
Reactie gedeputeerde Van Dijk 
 
 
A.31. Het Drents AdaptatieBeeld (GS-brief van 11 juli 2023) 
 
Fractie BBB, mevrouw W. Bolhuis-van Unen 
De fractie wil deze brief agenderen. 
 
 
A.32. Provinciale regenboogambassadeur (GS-brief van 11 juli 2023) 
 
Fractie PvdA, de heer H. Loof 
Met genoegen heeft de PvdA kennis genomen van de aanstelling van de heer Nijmeijer tot 
regenboogambassadeur namens de provincie Drenthe. Wij feliciteren hem daar van harte mee. 
De aanstelling is voor een korte periode van 7 maanden en loopt eind 2023 af. Die periode is 
uiteraard te kort maar we begrijpen dat het aan het nieuwe College en uiteraard aan de Staten 
is om over een eventueel vervolg te spreken. N.a.v. de brief waarin dit nieuws wereldkundig 
wordt gemaakt, hebben wij nog enkele aanvullende opmerkingen: 
- is het mogelijk om op korte termijn een ‘kennismaking’ tussen PS (voor zover leden hier 

behoefte aan hebben) en de regenboogambassadeur te organiseren om nader van 
gedachten te wisselen over inhoud van de functie en rol van de ambassadeur – binnen en 
buiten de provincie? 

- we hebben begrepen dat er veel positieve reacties zijn geweest op de aanstelling van een 
regenboogambassadeur door de provincie. Kunt u ons daar meer over vertellen? 

- hoe en wanneer wil het College een standpunt innemen over een eventuele voortzetting 
van de functie in 2024 en verder? 

 
Reactie gedeputeerde Otter 
 
 
A.33. Onderzoek beloningsverschillen M/V (Motie 2023-10: Loonkloof) (GS-brief van 11 juli 

2023) 
 
Fractie PvdA, de heer H. Loof 
In maart heeft de PvdA fractie samen met de SP, Groen Links en CDA de motie Loonkloof 
ingediend. Dit om te laten onderzoeken of er beloningsverschillen tussen mannen en vrouwen 
zijn binnen de provinciale organisatie. Dank voor de uitvoering van deze motie en het 
toezenden van de resultaten.  
Er is gekozen voor de instroom tussen 2018 en 2022. Ook is er onderzocht in hoeverre er een 
verschil tussen mannen en vrouwen is waar te nemen bij het toepassen van een arbeids-
markttoelage en bewust waarderen. Het is goed om te zien dat bij deze specifieke groepen geen 
of zeer minimale verschillen zijn gevonden in de beloning. Wij hebben een enkele vervolgvraag 
n.a.v. dit onderzoek: 
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- Waarom is specifiek gekozen voor deze selectie voor het onderzoek? Naar ons idee biedt dit 
nog geen volledig inzicht in de situatie zoals die voor de onderzoeksperiode is ontstaan. 
Kunt u dit toelichten?  

 
Reactie gedeputeerde Turenhout 
 
 
A.35. Drents Programma Landelijk Gebied (GS-brief van 18 juli 2023) 
 
De heer S.R. Pormes, Statenlid 
Graag agenderen. Nadere onderbouwing volgt. 
 
Fractie Partij voor de Dieren, mevrouw R.R.M. Zuiker 
a. Wat is de status van dit stuk? Moet het college nog beslissen of ze de maatregelen 

daadwerkelijk willen uitvoeren? 
Zo ja, wanneer beslist het college daar dan over?  

b. Hoe kan het college maatregelen formuleren als de uitgangspunten voor het DPLG beleid 
(H3) nog ontbreken? Wanneer worden de uitgangspunten geformuleerd door het college? 

 
 
B3. Brieven van Stichting Phusis, Yadeborg en Re-care van 14 juni en van 28 juli 2023 over 

Kinderen in Nederland zonder bed, bescherming en begeleiding (urgentie voor 
huisvesting) 

 
Fractie PvdA, de heer H. Loof 
Half juni vragen meerdere instellingen dringend aandacht voor bed, bescherming en 
begeleiding van alleenstaande minderjarige vreemdelingen in Nederland. In feite luidden zij de 
noodklok: tot en met oktober verwachtte men ca. 4500 bedden nodig te hebben. De PvdA 
fractie wil graag het volgende weten: 
- is er vanuit het provinciebestuur contact geweest met de briefschrijvers en wat is de inhoud 

van het gesprek geweest? 
- is er zicht op de Drentse situatie en speelt de problematiek in dezelfde mate in Drenthe? Zo 

ja, zijn er stappen gezet of initiatieven ontplooid om hierin te voorzien? 
 
Reactie gedeputeerde Turenhout 
 
 
B.7. Brief van de heer W. Woudboer en mevrouw M. Weisscher van 22 juni 2023 over 

Schade door bodemdaling 
 
Fractie D66, de heer J.W. Brinkhorst 
Er zijn al jarenlang vele onzekerheden voor deze inwoners en de onderzoeken blijven maar 
doorgaan zonder bruikbare uitkomsten! Is de contactgedeputeerde bereid om bij deze inwoners 
op bezoek te gaan en te spreken over de situatie en mogelijke oplossingen die de inwoners 
perspectief bieden? 
 
 
Fractie SP, de heer W.L.H. Moinat 
De fractie wil in de commissie woensdag as graag een tweetal vragen  
1. Gaat de provincie in gesprek met het waterschap over de 10 gestelde vragen? 

a. Zo ja, op welke termijn en krijgen wij daar ook een verslag van? 
b. Zo nee, waarom niet? 
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2. Hoe is deze brief beantwoord of hoe gaat de brief beantwoord worden? 
 
Reactie gedeputeerde Van Dijk 
 
 
B.22. Brief van RUD Drenthe van 12 juli 2023 over Reactie op ontvangen zienswijzen over 

ontwerpbegrotingen RUD Drenthe 
 
Fractie D66, de her J.C. Hellendoorn 
D66 wil graag een bezoek aan Havezate Mensinge en het Speelgoedmuseum Roden brengen 
kan werkbezoek gepland worden? 
 
Reactie gedeputeerde Otter 
 
 
B.34. Brief van NoordLheederEs van 26 juli 2023 over Bijgesteld spuitschema lelieteelt 2021 

NoordLheederEs 
 
Fractie D66, mevrouw A.M. Kleine Deters 
Vragen met betrekking tot de WOO-procedure over de spuitgegevens. Deze gegevens behoren 
openbaar te vinden zijn.  
1. In het overzicht van de provincie ontbreken acht datums. Zijn deze reeds aangevuld en aan 

de bewoners toegezonden? 
2. Worden de gegevens in de toekomst nu voor inwoners direct opvraagbaar zonder 

rechterlijke tussenkomst verstrekt? 
 
Reactie gedeputeerde Otter 
 
 
B.36. Brief van de heer G. Hegen van 24 augustus 2023 over Drentse natuurdoelanalyses 
 
Fractie SP, de heer S.K.D.S. Zandvliet 
In deze brief word er nog wel wat gezegd en gesuggereerd over onze ambtenaren.  
- Wat is de reactie van de gedeputeerde hier op? 
 
Reactie gedeputeerde Van Dijk 
 


